

Le Ministre des Finances du Royaume du Maroc, l'honorable Abdelkrim Lazrak, est arrivé aujourd'hui à Ottawa, pour un séjour de deux jours. Il s'entretiendra avec les dirigeants canadiens des programmes de coopération bilatérale canado-marocaine. Lors de ses visites, M. Lazrak rencontrera le Ministre des Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, de même que l'honorable Paul Gérin-Lajoie, Président de l'ACDI (Agence canadienne de développement international). Des fonctionnaires marocains accompagneront le Ministre des Finances lors de ses entretiens à Ottawa.

* * *

The Minister of Finance of the Kingdom of Morocco, the Honourable Abdelkrim Lazrak, arrived in Ottawa today for a two-day visit. He will have discussions with the directors of Canadian-Moroccan bilateral co-operation programmes. During his stay Mr. Lazrak will meet the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, as well as the Honourable Paul Gérin-Lajoie, President of CIDA (Canadian International Development Agency). Moroccan officials will accompany the Minister of Finance during his talks in Ottawa.